
    
Protokoll Styrelsemöte 220511  

Närvarande: Tomas Gustavsson, Anders Dahl, Jon Jonsson, Bengt Bengtsson, Loucie Lindborg- 

Månsson och Agneta Svahn 

  

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
  

2. Godkännande av dagordning  
Föreslagen dagordning godkändes.   
  

3. Godkännande av förra mötets protokoll  
Förra mötets protokoll godkändes.  
  

4. Från ordförande  
 

Jourlistan 

Tomas kommer att ha en genom gång av jourlistan med 

Glenn för att uppdatera den så den blir aktuell. 

 

Sommarbridge 

Kommer att vara v23-34 på måndagar och onsdagar med 

start kl 13:30 

Jon anmäler detta till Björn Holm för information i 

Bridgetidningen. 

 

Årsmötet 

Blir sön 23 oktober 

 

5. Tävlingsinformation  
 

Sommarbridge 

Kommer att vara v23-34 på måndagar och onsdagar med start kl 13:30 

Jon anmäler detta till Björn Holm för information i Bridgetidningen. 

 

Spel torsdagkvällar (varannan vecka när det inte är Silverligan) 

From v 35 

Klubbmästerskapen läggs också på dessa torsdagar 

 

Avstämning inför invigningstävlingen 14 maj 

Brickorna är lagda. 12:45 blir det lunch. Klubben ordnar själv med kaffe och måltidsdryck. 

 

 

6. Utbildning  



Liten utbildning innan eftermiddagstävlingar 

En ca 20 min lång utbildning ska hållas innan matchen 

för de som är intresserade. Gäller en eftermiddag per 

vecka. 

 

Bridgekursen till hösten 

Genomgång av olika praktiska saker inför kursen. 

Tomas undersöker med Lokaltidningen om reportage om bridgeklubben och annons om 

bridgekursen. 

 

 

7. Ekonomi  
Ekonomiska läget är stabilt. 

Föreningen skaffar bankkort så att det går att ta ut pengar i bankautomater. 

Agneta och Anders löser så att det blir kontanta prispengar till Silverligans avslutning. 

 

Agneta kollar upp hur det funkar med Bingolottoabonnemang med stöd till föreningar. 

 

Agneta undersöker att skriva ut 4-mannaprotokoll och jämför kostnaden med att köpa.  

 

Klubben ska inte betala tävlingsledare för externa tävlingar. 

  

8. Övriga frågor   
Komplettering av inredningen i nya lokalen 

Köksinredningen kompletteras med fler bänkar och lådor till köket. 

  

8. Nästa möte  
Ons 8 juni 2022 kl 17:30.   

  

9. Ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse.  
  

Vid protokollet    Justeras  
Jon Jonsson    Tomas Gustavsson  

 


